

无购物站 NO SHOPPING STOPS



花花世界 | 领略七彩云南的醉美风光

昆明 + 泸西 +罗平 + 元阳 + 建水 + 弥勒 KUNMING I LUXI I LUOPING I YUANYANG I JIANSHUI I MILE

踏上这一场9天7夜的浪漫花海之旅。

探索云南最迷人的风光。

行程从四季如春的昆明出发,感受城市的闲适与多彩花卉 接着前往宁静的泸西、探访自然奇景和古老村落

来到罗平,亲眼目睹震撼人心的油菜花海与层层梯田

在鲜花与山川之间流连忘返。

元阳的壮丽梯田如一幅自然画卷

晨曦与云雾交织,展现出天地之 漫步在建水的古城中,

感受深厚的文化底蕴与历史的气息。

每一站都承载着不同的风情与特色,

让你在大自然的怀抱中享受难忘的旅途。

趟旅程将带你领略云南的绚丽色彩、丰富的文化遗产以及壮丽的自然景观

是一次梦幻与现实交织的花海探秘之旅。











RETURN AIRFARE

**ACCOMMODATION** 

**SPECIALTY CUISINE** 

**GUIDE SERVICES** 

**TRANSPORTATION** 

2+1游览巴士 2+1 Bus Experience





享受我们便捷的2+1巴士服务, 让您的旅途轻松愉快, 沿途欣赏迷人风景,尽情放松。

Enjoy the convenience of our 2+1 bus service, allowing you to relax and take in breathtaking scenery along the way. 享用当地特色风味餐 Local Culinary Delights



品尝精选的地方风味美食, 深入了解当地文化, 通过每一道菜肴感受独特的风味和故事。

Savor a selection of local delicacies that reflect the region's unique culture, with each dish telling its own story through flavor.

特别升级一晚入住温泉酒店 One Night @ Hot Spring Hotel





为了让你更放松,特别安排一晚温泉酒店, 让你在温泉中浸泡,舒缓旅途疲惫, 享受身心的极致放松。

To ensure relaxation, we've arranged a special stay at a hot spring hotel, where you can unwind in soothing waters and ease travel fatigue.

泸西城子古村 Luxi Chengzi Ancient Village



游览风景如画的泸西城子古村, 欣赏桃花与梨花的迷人景色,漫步古村小巷, 感受古老建筑与浓厚文化气息。

Explore the picturesque Luxi Chengzi Ancient Village, enjoying the stunning views of peach and pear blossoms while wandering through the charming old streets. 元阳梯田 Yuanyang Rice Terrace



被誉为世界文化遗产,元阳梯田以壮观的梯田 景观而闻名,尤其在日出和日落时,水面倒映 出五彩斑斓的色彩,宛如一幅流动的画卷。

A UNESCO World Heritage site known for stunning landscapes, especially at sunrise and sunset when the water reflects vibrant colors, creating a picturesque scene.

罗平金鸡峰丛油菜花季 Luoping Canola Flower Season





春天来到罗平, 被金灿灿油菜花海震撼, 阳光下绽放的花海是此行不可错过的亮点。

In spring, be captivated by the golden canola flower fields at Luoping, a highlight of your journey that you won't want to miss.

百年滇越铁路-碧色寨火车站

Centennial Yunnan-Vietnam Railway



参观百年滇越铁路,在碧色寨火车站进行换装 体验,选择旗袍、民国学生装或军装, 拍摄独特照片。

Visit the historic Yunnan-Vietnam Railway and enjoy a costume experience at Bisezhai Train Station, where you can choose from a qipao, Republican-era student uniform, or military uniform for unique photos. 翠湖公园 Cuihu Park



漫步翠湖公园,欣赏郁金香花海的绚丽, 在宁静环境中放慢脚步, 享受阳光洒落的惬意时光。

Stroll through Cuihu Park, taking in the vibrant tulip fields and enjoying leisurely moments in a serene environment.

圆通寺樱花





圆通寺是观赏樱花的绝佳去处, 樱花盛开时,漫天花瓣如雪般纷飞, 感受春天的气息与自然美好。

Yuantong Temple is a perfect spot for cherry blossom viewing; when in full bloom, the petals float like snow, allowing you to feel the essence of spring and the beauty of nature.



# 旅游行程路线 TRAVEL ITINERARY

TOUR BY LOVELY VACATION TOUR CODE: 9KFS

01

#### 吉隆坡国际机场 - 昆明 机上用餐

- 机场集合办理登记手续,前往昆明
- 接机后,入住酒店

02

# 昆明 - 泸西 阜 午 晚



- 水果采摘-赠送每人500G
  - 1-3月草莓 | 4月樱桃或桑葚
  - 5-7月蓝莓 I 8-10月李子和火龙谷
  - 11-12月无花果和西番莲
- 泸西城子古村 春天: 梨花、桃花、梨花

03

### 泸西 - 罗平 - 弥勒 📮 🗲 晚





- 罗平金鸡峰丛 (体验花海观光车)
- 牛街螺丝梯田 2月—3月: 观油菜花季

04

### 弥勒-蒙自-元阳 📮 午 🙃





- 太平湖森林公园 (含观光小火车观花海)
- 石漠化地貌
- 仙人掌群落
- 碧色寨火车站-百年滇越铁路 赠送换装体验、旗袍、民国学生装、军装任选一套,自由拍照
- 坝达梯田(赏日落)

05

### 元阳 - 建水 📮 🗲 曉

- 元阳梯田
- 多依树梯田(赏日出)
- 全福庄梯田(田边漫步)
- 麻栗寨观景台观梯田
- 阿者科村观哈尼蘑菇屋

11月 - 5月 收割后注满水的梯田,在日出或日落时被阳光的照射, 会呈现出镜子般银白色景观 \*视天气情况为准

06

# 建水 早 午 晚





- 贝山陶庄
- 建水临安古城
- 古井 (大板井)
- 豆腐作坊(体验豆腐制作+品尝)
- 朱家花园

07

#### 建水 - 昆明 📮 午 🙃





- 建水米轨小火车
- 圆通山或翠湖公园

1-2月及春节期间: 山茶花、郁金香 3-4月: 樱花、海棠花、杜鹃花

08

# 昆明 - 吉隆坡 📮 午

- 昆明老街
  - 南屏步行街
  - 金马碧鸡坊
  - 送往机场, 结束美好的旅程

09

## 吉隆坡 机上用餐

• 结束美好的旅程

#### **KUALA LUMPUR - KUNMING**

**MEAL ON BOARD** 

- Depart from Kuala Lumpur International Airport to Kunming.
- · Arrival, check in hotel

#### KUNMING - LUXI B L D





Seasonal Fruits picking

Jan - Mar: strawberry I April: cherry & mulberry May -July: Blue berry I Aug-Oct: Plum & Dragon fruit

Nov - Dec: Fig and Passion fruit

• Luchengzi Ancient Village Spring: Pear Blossoms, Peach Blossoms, Plum Blossoms

#### LUXI – LUOPING – MILE B L D







- Luoping Jinji Peak Cluster (Experience Flower Sea Tourist Car)
- Niujie Screw Terraces February March: Rapeseed Flower Viewing Season

#### MILE - MENGZI - YUANYANG B L D





- Taiping Lake Forest Park (including sightseeing on the flower sea tourist train)
- Stony Desertification Terrain
- Cactus Community
- Bisezhai Train Station Centennial Yunnan- Vietnam Railway Costume Experiences: Traditional Chinese dress, Republican-era studentuniform, or military uniform for photos.
- Bada Terraces (Sunset Viewing)

#### YUANYANG - JIANSHUI B L D





- Yuanyang Terrace Field
- Duo Yi Shu Terraces (Sunrise Viewing)
- Quanfu Village Terraces (Stroll Along the Fields)
- Malizhai Viewing Platform for Terraces Azheke Village
- Hani Mushroom Houses

Nov-May: the terraced fields that filled with water after harvesting will be mirrorlike silver-white landscape at sunrise or sunset, and the green rice fields

#### JIANSHUI B L D







- Beishan Pottery Village
- Jianshui Ancient Town
- The Well
- Tofu Workshop (Experience Tofu Making + Tofu Tasting)
- · Zhu Family Garden

#### JIANSHUI - KUNMING B L D







- Meter-Gauge train
- Yuantongshan or Cuihu Park

January to February: Spring Festival: Camellia, Tulip March to April: Cherry Blossoms, Begonia, Azalea

#### KUNMING - KUALA LUMPUR B





**MEAL ON BOARD** 

- · Kunming Old Street
- Nanping Pedestrian Street
- Golden Horse Emerald Rooster Archway
- After dinner transfer to airport

### KUALA LUMPUR MEAL ON BOARD

Arrival home sweet home and end the tour.



# 旅游资讯信息 TRAVEL INFORMATION

















航班信息 FLIGHT INFORMATION	OD 670	KUL	КМБ	2150	0135+1
MINIES I LIGHT IN ORMATION	OD 671	КМС	KUL	0235	0635

天DAY	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	住宿 ACCOMODATION	
01	-	-	机上用餐 Meal On Board	海航飞行酒店或同级 HNA Flight Hotel or similar	
02	酒店早餐	中式合菜	中式合菜	维也纳国际酒店或同级	
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Chinese Cuisine	Vienna International Hotel or similar	
03	酒店早餐	罗平花米饭	中式合菜	弥勒巨人雅阁酒店或同级	
	Hotel Breakfast	Luo Ping Flower Rice Cuisine	Chinese Cuisine	Argyle Hotel or similar	
04	酒店早餐	中式合菜	中式合菜	元阳万缮度假酒店或同级	
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Chinese Cuisine	Oness Resort Yuanyang Terrace or similar	
05	酒店早餐	中式合菜	建水汽锅鸡	慕尚酒店或同级	
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Jianshui Claypot Chicken	MuShang Hotel or similar	
06	酒店早餐	中式合菜	中式合菜	慕尚酒店或同级	
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Chinese Cuisine	MuShang Hotel or similar	
07	酒店早餐	中式合菜	粤式合菜	朗威酒店或同级	
	Hotel Breakfast	Chinese Cuisine	Cantonese Cuisine	Long Way Grand Hotel or similar	
08	酒店早餐	过桥米线	野生菌火锅 _		
	Hotel Breakfast	Crossing the Bridge Rice Noodle	Mushroom Steamboat		
09	机上用餐 Meal On Board	-	-	-	

#### 条款与条规 Terms & Condition

- 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 旅程、膳食、住宿和交通的先后顺序将根据当地接待社和天气情况可能会有所调整,恕不另行通知。
- 在无法预料的特殊情况下,尤其是在旅游旺季期间,我们将保留修改或取消行程的权利。
- 若宣传手册或任何传播媒介出现任何印刷错误或遗漏,本社概不负责,并保留更正的权利。
- 参与本社旅游团的每位成员必须对自己的安全和行为负责。
- 上述图片仅供参考,请以实际情况为准。如遇特殊情况(如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等))产生额外费用,旅客需自行承担,我们概不负责。
- Tour fare quoted is for Malaysian, non-Malaysian surcharge applied.
- The itinerary, meals, accommodations, and transportation are subject to adjustments without prior notice.
- The sequence of itinerary, meals, and accommodations will be arranged according to local hosts and weather conditions.
- · In unforeseen circumstances, especially during peak travel seasons, we reserve the right to modify or cancel the itinerary.
- We are not responsible for errors or omissions in promotional materials and reserve the right to correct them.
- Each member participating in our tours is responsible for their own safety and conduct.
- The above images are for reference purposes only. Actual conditions may vary.
- Extra costs due to unforeseen events (such as transportation delays/cancellations, weather, illness, demonstrations, war, etc.) lare the traveler's responsibility.

仅供代理商使用 FOR AGENT USE -